
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság
2008. július 17-én 16:00 órai kezdettel megtartott üléséről

Készült:  az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  2008.  július  17-én  16:00  órai  kezdettel  a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal tanácstermében tartott nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Borbás  Elvira  bizottsági  elnök,  Dzsupin Imréné,  Tóth  Attila,  Fehér  István,  Nagy 
Ágnes Klaudia bizottsági tagok.

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző
Megjelentek:  Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester, Dr. Pácziné Félix Anna Eü-i 
Biz elnöke, Sasvári Istvánné mb. igazgató.

Borbás Elvira elnök: A bizottság elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több mint fele ( 5 fő) jelen van.  Az Oktatási, 
Kulturális  és  Sport  Bizottság  elnöke  a  jegyzőkönyv  vezetésére  felkéri  Czékus  Józsefnét,  a 
jegyzőkönyv hitelesítésére Dzsupin Imréné tagot.

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  jegyzőkönyvvezető  és  jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyére tett javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja. 

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontokat:

1. Előterjesztés a közoktatási intézmények alapdokumentumainak véleményezésére
- Fekete István Általános Iskola Intézményi Minőségirányítási Programját
- Fekete István Általános Iskola Gyakornoki Szabályzatát
- Fekete István Általános Iskola Pedagógiai Programját
- Fekete István Általános Iskola Házirendjét
- Csicsergő Óvoda Gyakornoki Szabályzatát
- Csicsergő Óvoda Intézményi Minőségirányítási Programját
- Csicsergő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatát
- Csicsergő Óvoda Teljesítményértékelési szabályzatát
- Csicsergő Óvoda Házirendjét
- Csicsergő Óvoda Nevelési Programját az előterjesztés szerint hagyja jóvá.

2. Egyebek

Az  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottság  a  napirendi  pontokra  tett  javaslatot  5  igen 
szavazattal  elfogadja.

1.  napirendi  pont:  Előterjesztés  a  közoktatási  intézmények  alapdokumentumainak 
véleményezésére

Borbás  Elvira: Elmondja,  hogy  az  intézmények  leadták  az  alapdokumentumokat.  Az  iskolától 
beérkezett Gyakornoki Szabályzat teljesen új dokumentum, most kellett elkészíteni, az Intézményi 
Minőségirányítási Program 2004-ben készült, ezt össze kellett hangolni az ÖMIP-pel, a Pedagógiai 
Programot át kellett dolgozni, a Házirend pedig a jelenleg is hatályban lévő szabályzat. Kérdése, 
hogy a mindenki által cd-n megkapott anyaggal kapcsolatban van-e kérdés. 
Vargáné  Vass  Éva: Elmondja,  hogy  a  Pedagógiai  Program  szakértői  véleményezése  még  nem 



érkezett meg, valószínűleg a Képviselő-testületi ülésre sem fog. Elmondja, hogy a dokumentumok a 
hatályos  jogszabályoknak  megfelelnek,  a  szakértőnek  lehet  szakmai  ajánlása,  de  ezzel  együtt 
ajánlható a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
Borbás Elvira: Javasolja a Pedagógiai Programot elfogadásra azzal, hogy amennyiben a szakértő 
módosítást  kér,  azt  a  későbbiekben  meg  kell  tenni.  A Házirenddel  kapcsolatban  javasolja  az 
iskolának  új  Házirend  készítését,  november  30-i  határidővel.  A  új  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzat  még  nem készült  el  az  iskolában,  erre  szintén  a  november  30-i  határidőt  javasolja 
elfogadni. 

Borbás Elvira: Az óvoda szintén leadta az alapdokumentumokat, itt minden új, kivéve a Nevelési 
Programot, mellyel probléma, hogy Monor fogadta el. Ennek átdolgozására a határidőt szeptember 
15-ben javasolja megállapítani, a többi szabályzatot pedig elfogadni.
Tóth  Attila: Jelzi,  hogy  az  iskola  Minőségirányítási  Programjának  49.  oldalán  elírás  szerepel, 
melyet javítani szükséges.
Vad Mária: Kérdése, hogy az iskolának teljesítményértékelési rendszert nem kell-e kialakítania.
Borbás Elvira: Elmondja, hogy ez a Minőségirányítási Program mellékleteként szerepel.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság az alapdokumentumokra vonatkozó javaslatot 5 
igen szavazattal elfogadja és az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

12/2008 (VII.17.) OKSB.
határozata

 a közoktatási intézmények alapdokumentumainak véleményezéséről

A Bizottság  a benyújtott tervezetet megtárgyalta és javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a
- Fekete István Általános Iskola Intézményi Minőségirányítási Programját
- Fekete István Általános Iskola Gyakornoki Szabályzatát
- Fekete István Általános Iskola Pedagógiai Programját
- Csicsergő Óvoda Gyakornoki Szabályzatát
- Csicsergő Óvoda Intézményi Minőségirányítási Programját
- Csicsergő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatát
- Csicsergő Óvoda Teljesítményértékelési szabályzatát
- Csicsergő Óvoda Házirendjét az előterjesztés szerint hagyja jóvá. 

Határidő: soros Kt. ülés 
Felelős: Bizottsági elnök, jegyző 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

13/2008 (VII.17.) OKSB.
határozata

 a közoktatási intézmények alapdokumentumainak elkészítési határidejéről

A Bizottság javasolja  a  Fekete  István Általános  Iskolának,  hogy Házirendjét  dolgozza át  2008. 
november  30.  napjáig,  a Fekete  István  Általános  Iskola  készítse  el  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatát 2008. november 30. napjáig és nyújtsa be jóváhagyásra. A Csicsergő Óvoda a Nevelési 
Programját dolgozza át 2008. szeptember 15. napjáig.



Határidő: folyamatos és november 30. 
Felelős: Bizottsági elnök, jegyző

2. napirendi pont: Egyebek
a/ 
Borbás Elvira:  Tájékoztatja a bizottságot, hogy Jujutsu Európa Bajnokság került megrendezésre, 
melyen részét vett a Jujutsu Ifjúsági Kör is. Két első helyezett van: Csákvári Bálint, Hornyák Ákos, 
két harmadik helyezett van: Seprenyi Bettina, Szabó Károly, felnőtt kategóriában harmadik: Füzesi 
Péterné, két ötödik helyezett: Hornyák Krisztina és Gáspár Szintia. Ez elismerést érdemel, ezért az 
Önkormányzatnak  erről  meg kell  emlékeznie.  Javaslatokat  kér  erre.  Oklevelet  vagy emléklapot 
gondolt, ez mellé pedig ajándékot, körülbelül 5.000.-Ft értékben, például könyvet vagy utalványt. 
Kéri, hogy olyan határozat szülessen, mely megjelenhet a Pénzügyi Bizottság ülésén, hogy keressék 
meg ennek a fedezetét. 7 személyről van szó, ez 35.000.-Ft-ot jelent. 
Sasvári Istvánné: Véleménye, hogy kerámiát is lehetne készíttetni, s erre íratni. 
Vad Mária: Véleménye most a könyvutalvány.
Borbás Elvira: Javasolja most a könyvutalvány elfogadását, továbbiakban pedig egy díj alapítását, 
melyet ki kell dolgozni.
Nagy Ágnes Klaudia: Véleménye, hogy egy kisebb emléktárgyat és mellé könyvet vagy utalványt 
kellene adni.
Dr. Pácziné Félix Anna: Véleménye 50.000.-Ft-os keret.
Fehér István: Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság felé jelezni szükséges a díj  alapítása esetén 
annak fedezetének megkeresését is.
Borbás  Elvira: Kéri  a  Bizottság  tagjait,  hogy  a  következő  ülésen  tegyenek  javaslatot  a  díj 
alapításával kapcsolatban. 

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság az Európa Bajnokok jutalomkeretének pénzügyi 
fedezetére vonatkozó javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja és az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Kulturális és Sport Bizottsága  

14/2008 (VII.17.) OKSB.
határozata

Európa Bajnokok jutalomkeretének pénzügyi fedezete

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a 
Pénzügyi  és területfejlesztési  Bizottságnak,  hogy keresse meg a  forrását  50.000.-Ft értékben az 
Európa bajnokok jutalmazására szolgáló jutalomkeretnek.

Határidő: azonnal
Felelős: Borbás Elvira bizottsági elnök

 Vargáné Vass Éva jegyző

b/
Vad  Mária: El  kívánja  mondani,  hogy  a  monorierdői  lakosok  visszajelzéssel  éltek  a  motoros 
találkozóval  kapcsolatban.  Köszönik,  hogy egy ilyen  rendezvénynek  lehetőség   lett  adva,  mert 
színvonalas, jól megrendezett rendezvény volt, sokan jelentek meg és probléma nem volt.
Juhász Sándor: Hozzáfűzi, hogy a Hivatalhoz érkeztek be pozitív és negatív visszajelzések is, mert 
néhány lakosnak problémát okozott a zaj. Elmondja továbbá, hogy a hétvégén rockfesztivál lesz a 
kempingben  megrendezve.  Ez  2  napos  program,  a  jegyek  olcsóbbak  lesznek,  mint  a  motoros 
találkozón.



Több tárgy nem lévén Borbás Elvira megköszöni a bizottság munkáját és az ülést 16 óra 30 perckor 
bezárja.

K.m.f.

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
     elnök    jkv. hitelesítő

Czékus Józsefné
                jkv. vezető 
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